

御寶

IMPERIAL TREASURE

迎春接福  花开富贵

HAPPY CHINESE NEW YEAR

## 奖项 AWARDS



### 2-Michelin Stars

Imperial Treasure Fine Chinese Cuisine  
by The Michelin Guide Shanghai (2017 - 2020)



### 1-Michelin Star

Imperial Treasure Fine Teochew Cuisine  
by The Michelin Guide Singapore (2017 - 2019)



### 1-Michelin Star

Imperial Treasure Fine Chinese Cuisine  
by The Michelin Guide Hong Kong Macau (2018, 2019)



### 1-Michelin Star

Imperial Treasure Fine Chinese Cuisine  
by The Michelin Guide Guangzhou (2019)



### Michelin Plate

Imperial Treasure Fine Chinese Cuisine  
by The Michelin Guide London (2019)



### Michelin Plate

Imperial Treasure Super Peking Duck (Paragon)  
Imperial Treasure Fine Shanghai Cuisine (Takashimaya S.C.)  
by The Michelin Guide Singapore (2018, 2019)



### Michelin Plate

Imperial Treasure Cantonese Cuisine (Great World City)  
by The Michelin Guide Singapore (2018)



### Michelin Plate

Imperial Treasure Fine Chinese Cuisine  
by The Michelin Guide Guangzhou (2018)



### 1-Diamond

Imperial Treasure Fine Chinese Cuisine (Shanghai)  
by Meituan-Dianping Black Pearl Guide (2019)



### 2-Diamond

Imperial Treasure Fine Chinese Cuisine (Shanghai)  
by Meituan-Dianping Black Pearl Guide (2018)



### Best Asian Restaurants

Imperial Treasure Fine Teochew Cuisine  
Gold Accolade by Asian Masters (2018, 2019)



### Best Asian Restaurants

Imperial Treasure Fine Shanghai Cuisine  
Gold Accolade by Asian Masters (2017)



### Best Asian Restaurants

Imperial Treasure Fine Shanghai Cuisine  
Silver Accolade by Asian Masters (2018, 2019)



### Best Asian Restaurants

Imperial Treasure Fine Teochew Cuisine  
Bronze Accolade by Asian Masters (2017)

萬包  
有羅



御宝盆菜  
Imperial Treasure Pot

\$268

小 Small (六人用/Serves 6)

\$428

大 Large (十人用/Serves 10)

鲍鱼盆菜  
Abalone Treasure Pot

\$348

小 Small (六人用/Serves 6)

\$560

大 Large (十人用/Serves 10)

条款与条件: 所有盆菜销售日期至2020年1月24日, 仅限外卖, 售完即止。盆菜需提前预订, 订购时需全额付款。购买任何一款盆菜不可以赚取i-dollar (i\$)。欢迎使用礼券兑换, 但不可以与其它会员计划同时使用。所有盆菜售价需另加消费税。鲍鱼盆菜: 除了宝 • 一点心以外, 御宝饮食集团旗下其它所有分店都将会提供预定和提货服务。御宝盆菜: 除了御宝轩(金沙), 御宝至尊烤鸭店(百利宫)和宝 • 一点心(樟宜机场T4)以外, 御宝饮食集团旗下其它所有分店都将会提供预定和提货服务。御宝饮食集团保留修改条款和细则的权利, 恕不另行通知。

Terms and Conditions: All Treasure Pots are available till 24 January 2020, for takeaway only, while stocks last. Advance order of Treasure Pot is required, full payment is required upon ordering. Earning of i-dollar (i\$) is not applicable for purchase of any Treasure Pot. Redemption of membership privileges is allowed but cannot be used in conjunction with other membership programmes. All Treasure Pots are subject to prevailing GST. Abalone Treasure Pot: Available at all Imperial Treasure outlets except Treasures Yi Dian Xin, Imperial Treasure Pot; Available at all Imperial Treasure outlets except Imperial Treasure Fine Chinese Cuisine (Marina Bay Sands), Imperial Treasure Super Peking Duck (Paragon) & Treasures Yi Dian Xin (Changi T4). Imperial Treasure Restaurant Group reserves all right to change or withdraw any Terms and Conditions without prior notice.

有年  
餘年

发财日本黄尾鱼  
捞生  
Fatt Choy Hamachi Yu Sheng

\$98

小 Small

\$196

大 Large



条款与条件: 所有发财捞生销售日期至2020年2月8日, 适合堂食与外卖, 售完即止。所有捞生可赚取1-dollar (\$), 仅限堂食。欢迎使用礼券兑换, 但不可以与其它会员计划同时使用。所有发财捞生售价需另加服务费和消费税, 如适用。发财捞生: 除了宝 • 粥面专家和宝 • 点心以外, 御宝饮食集团旗下其它所有分店都将提供预定和提货服务。御宝饮食集团保留修改条款和细则的权利, 恕不另行通知。

发财烟三文鱼捞生  
Fatt Choy Smoked Salmon  
Yu Sheng

\$46.80

小 Small

\$92.80

大 Large

高步  
升步



发财素捞生

Fatt Choy Vegetarian Yu Sheng

\$32.80 / 小 Small

\$62.80 / 大 Large

发财鲍鱼捞生

Fatt Choy Abalone Yu Sheng

\$148.00 / 小 Small

\$288.00 / 大 Large

Terms and Conditions: All Fatt Choy Yu Sheng are available till 8 February 2020, for dine-in and takeaway, while stocks last. Earning of i-dollar (\$) is applicable for all dine-in Yu Sheng only. Redemption of membership privileges is allowed but cannot be used in conjunction with other membership programmes. All Fatt Choy Yu Sheng are subject to service charge and prevailing GST, where applicable. Fatt Choy Yu Sheng: Available at all Imperial Treasure outlets except Treasures Noodle & Congee House and Treasures Yi Dian Xin. Imperial Treasure Restaurant Group reserves all right to change or withdraw any Terms and Conditions without prior notice.

進招  
寶財



发财年糕  
Round  
Glutinous Cake  
\$23.80



腊味芋头糕  
Round Yam Cake  
\$26.80



腊味萝卜糕  
Round Carrot Cake  
\$26.80



桂林马蹄糕  
Round Chestnut Cake  
\$23.80



凤梨球  
Pineapple Pastry  
\$30.80 / 罐 Jar

条款与条件: 所有贺岁佳品销售日期至2020年1月24日, 仅限外卖, 售完即止。贺岁佳品需提前预订, 订购时需全额付款。购买任何一款贺岁佳品不可以赚取i-dollar(i\$)。欢迎使用礼券兑换, 但不可以与其他会员计划同时使用。所有贺岁佳品售价需另加消费税。贺岁佳品: 御宝饮食集团旗下其它所有分店都会提供预定和提货服务。单张收据购买贺岁佳品满\$800以上, 可享受免费送货到一个地点。御宝饮食集团保留修改条款和细则的权利, 恕不另行通知。

Terms and Conditions: All festive goodies are available till 24 January 2020, for takeaway only, while stocks last. Advance order is required, full payment is required upon ordering. Earning of i-dollar (i\$) is not applicable for purchase of any festive goodies. Redemption of membership privileges is allowed but cannot be used in conjunction with other membership programmes. All festive goodies are subject to prevailing GST. Festive goodies: Available at all Imperial Treasure outlets. Complimentary delivery to one (01) location is applicable for orders of festive goodies above \$800 in a single receipt. Imperial Treasure Restaurant Group reserves all right to change or withdraw any Terms and Conditions without prior notice.

## 参与分店

### PARTICIPATING OUTLETS

#### 御宝一品 Imperial Treasure Tasting Room

- Great World City, #02-111 & #02-112 | Tel: (65) 6733 2292

#### 御宝轩 Imperial Treasure Fine Chinese Cuisine

- Marina Bay Sands, Level 2 Dining, L2-04 | Tel: (65) 6688 7788

#### 御宝至尊烤鸭店 Imperial Treasure Super Peking Duck

- Asia Square Tower 1, #02-08/10 | Tel: (65) 6636 1868
- Paragon, #05-42/45 | Tel: (65) 6732 7838

#### 御宝阁潮州酒家 Imperial Treasure Fine Teochew Cuisine

- ION Orchard, #03-05 | Tel: (65) 6736 2118
- Guoco Tower, #02-01 & #03-01 | Tel: (65) 6384 2722

#### 御园 Imperial Treasure Fine Shanghai Cuisine

- Takashimaya S.C., #04-22 | Tel: (65) 6836 6909

#### 御宝轩 Imperial Treasure Cantonese Cuisine

- Great World City, #02-111 & #02-112 | Tel: (65) 6732 2232

#### 御宝火锅店 Imperial Treasure Steamboat Restaurant

- ION Orchard, #04-12A | Tel: (65) 6636 9339
- Great World City, #01-140 | Tel: (65) 6235 6008
- TripleOne Somerset, #02-14 to #02-19 | Tel: (65) 6235 3882

#### 御宝南北小馆 Imperial Treasure Nan Bei Restaurant

- Ngee Ann City, #05-12/14 | Tel: (65) 6738 1238

#### 宝 • 粥面专家 Treasures Noodle & Congee House

- ION Orchard, #B3-17 | Tel: (65) 6509 8283

#### 宝 • 一点心 Treasures Yi Dian Xin

- Paragon, #B1-08 | Tel: (65) 6262 3662
- Parkway Parade, #02-14/17 | Tel: (65) 6247 9218
- Raffles City Shopping Centre, #B1-37 | Tel: (65) 6262 1662
- Changi Airport T4, Transit Lounge South, #02-41 | Tel: (65) 6283 3283



**IMPERIAL  
TREASURE**